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Geachte leden van de commissie Samenleving, 
 
Graag vragen wij u w aandacht voor het volgende: 
 
De Kortsluiting behoudt hun plek in Scala en wel op de Moskampweg 1 te Oosterwolde. 
 
Zoals u weet wilden de Kortsluiting en Odrie samen gaan werken als HUB en hadden daarvoor het 
bedrijventerrein aan de Venekoterweg op het oog.  Noch wethouder Verhagen, noch wethouder 
Nijboer zagen deze plek zitten. Beiden om hun moverende redenen, waar niet over te praten was. Zij 
zijn daarin onvermurwbaar. Het was zeker niet zo dat er noch voor de Kortsluiting, noch voor Odrie 
een plek in de plannen van de wethouders zou zijn, maar zoals u weet, wilden wij iets heel anders.  
 
Nu de onvermurwbaarheid van de wethouders een feit is en de Kortsluiting op de Moskampweg 1 
een plek krijgt en een plek dus behoudt binnen Scala, lijkt het logisch dat ook Odrie daarnaar toe 
gaat, want er is ruimte genoeg. Odrie heeft deze locatie al bekeken in 2024 en met de toenmalige 
directeur daar uitgebreid over gesproken. Het ging toen niet door, omdat het Friesland College toen 
toch weer de lokalen wilde gebruiken en vlak daarna de directeur niet meer bereikbaar was. De 
Kortsluiting heeft in de gesprekken over huisvesting met de interim directeur van Scala en de 
wethouder, wederom geopperd dat zij graag met Odrie in een gebouw zitten en dat dat dan ook 
Scala kan zijn, maar tijdens dit gesprek werd aangegeven dat voor Odrie alleen de nieuwe Miente 
een optie is. Wij kunnen alleen maar stellen dat Scala voor ons, Odrie, een prima oplossing is. En ja, 



daar moet ook verbouwd worden, maar er zijn wel heel andere mogelijkheden die uit die 
noodzakelijke verbouwing naar voren komen. Denk aan onder andere eigen vergaderruimte, eigen 
ruimte voor de hoofdredacteur, eigen ruimte voor groepjes die een uitzending willen voorbereiden. 
Eigen ruimtes, zonder de uitzending te verstoren.  
 
U weet dat wij de huur en de afspraken die binnen de huurovereenkomst met de nieuwe Miente 
gemaakt moeten worden, niet acceptabel vinden, immers alleen al een huurverhoging van € 6600 
naar € 12.000 is voor ons praktisch onoverkoombaar.  (Jaarrekening 2024: huur € 3975  energielasten 
€ 2610 . Opgenomen in de begroting voor de nieuwe Miente € 12.000 incl. energielasten). Ook de 
vormgeving van de 80m2 is niet wat wij zouden willen.  
Wij verzoeken u met kracht om onze wensen om zo zelfstandig mogelijk te zijn en samen te kunnen 
werken met een organisatie zoals de Kortsluiting, die goed past binnen onze cultuur, mee te nemen 
in uw besluitvorming. De afgelopen maanden hebben wij al verschillende keren op zeer plezierige 
wijze met elkaar samengewerkt. Een goed voorbeeld daarvan is de samenwerking op 4 mei, tijdens 
de dodenherdenking.  Samen voor het materialen en de uitzending zorgen heeft veel voordelen. 
Korte lijnen zijn voor iedereen belangrijk. Al onze medewerkers staan volkomen achter onze wens 
om deze samenwerking uit te breiden.  
 
Nu wij van de Change Board van de NLPO (stichting Nederlandse Lokale Publieke Omroepen) 
toestemming hebben gekregen om een nieuwe streekomroep te worden en we o.a. gebaseerd op 
taal en cultuur samen met Weststellingwerf, Steenwijkerland en Westerveld één streekomroep 
mogen worden, willen wij ruim baan hebben om ons te ontwikkelen en ondanks dat er 80 m2 is 
gepland voor Odrie in de Miente, is dat niet een ruimte om goed te kunnen functioneren en uit te 
breiden met tv-uitzendingen. Wij willen heel graag de optie Scala in een open dialoog bespreken met 
u, maar ook met de interim-directeur van Scala en de wethouder, waarbij argumenten voor- en 
tegen afgewogen kunnen worden en waarbij niet het enige argument: jullie wilden 80m2 hebben en 
die krijgen jullie, telt.  
 
U bespreekt woensdag, 11 juni het rapport Accommodatiebeleid. Hierin wordt Odrie in een paar 
zinnen genoemd. Ook de kosten die het met zich meebrengt om Odrie in de Miente te huisvesten 
komen aan de orde. Bent u de kosten tegen gekomen die gemaakt moeten worden om Odrie te 
huisvesten tijdens de nieuwbouw van de Miente? Bent u alternatieven tegengekomen?  
 
Wij zenden deze brief aan allen die genoteerd staan in het schriftelijke verslag van de commissie 
samenleving van 7 mei 2025. Mochten wij iemand vergeten zijn, dat is dat niet met opzet gebeurd.  
 
Wij vertrouwen erop dat u goede nota neemt van onze zorgen en wensen. Indien u meer informatie 
wenst, dan zijn wij bereikbaar op woensdag 11 juni vanaf 12.00 uur op                       . 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Bestuur Odrie 
 


